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HORROR W,

i GRA KARCIANA

W niniejszym dokumenciezawarta jesterrataorazodpowiedzi
na najczesciej zadawane pytania do gry karcianej Horror

w Arkham LCG.

Errata

« Tekst na karcie Automatyczna .45 (16) powinien
brzmie¢: ,Do tego ataku dostajesz +1 §”.

«  Tekst na karcie Na skrzydlach nocy (173) powinien
brzmie¢: ,Wykonaj test ¢ 4”.

« W Zasadach wprowadzajgcych (strona 11) pierwsze
zdanie podrozdzialu Walka powinno brzmieé:
»Badacz uzywajacy tej akcji atakuje jednego wroga
w swojej lokalizacji”.

« W ksiedze kampanii Noc fanatyka (strony 2-3)
w tekstach zakorczenia ,Nie udalo si¢ osiagnac
zadnego zakornczenia”, zakonczenia 1 oraz
zakorniczenia 2 ostatnie zdanie ostatniego efektu
powinno brzmieé: ,Kazdy badacz otrzymuje
2 dodatkowe punkty do$wiadczenia, poniewaz
zdobyl informacje na temat ukrytych §wiatéw rodem
z Mitoéw”.

« W Kompletnej ksigdze zasad (strona 12) drugi punkt
podrozdziatu Pula zwyciestwa, punkty zwyciestwa
powinien brzmieé: ,Na koniec scenariusza wszystkie
lokalizacje z punktami zwyciestwa ktore spelniaja
jednoczesnie trzy warunki: sa w grze, sa odkryte,
nie leza na nich zadne zetony wskazowek, nalezy
umiesci¢ w puli zwyciestwa”.

Najczesciej zadawane pytania

P: Czy moge zagra¢ w 4 osoby, jesli posiadam tylko jeden
Zestaw podstawowy?

O: Nie. Korzystajac z zawartosci jednego zestawu podsta-
wowego, gracze moga zbudowaé dwie z wymienionych
ponizej talii poczatkowych, pod warunkiem ze uzyja
jednej z nastepujacych kombinacji: Roland i Agnes, Roland
i Wendy, Daisy i Slizg, Daisy i Wendy lub Agnes i Slizg. Aby
zbudowa¢ réwnoczes$nie dowolne cztery poczatkowe talie,
niezbedny jest drugi egzemplarz zestawu podstawowego

gry karcianej Horror w Arkham.

P: Czy jesli na koniec scenariusza badacz posiada obrazenia
i/lub punkty przerazenia, ale nie na tyle, aby zostac
wyeliminowanym ze scenariusza, to czy otrzymane obrazenia
przechodzq do kolejnego scenariusza?

O: Nie. Przyklad: podczas rozgrywania scenariusza Roland
otrzymal 4 obrazenia i 2 punkty przerazenia. Poniewaz
jego wytrzymato$¢ wynosi 9, a poczytalno$¢ S, nie zostal
pokonany i nie otrzymuje punktéw traumy fizycznej
ani psychicznej. Kolejny scenariusz kampanii Roland
rozpocznie bez zadnych obrazen ani punktéw przerazenia.

P: Nie moge znalez¢ wsréd kart zestawu podstawowego karty
Lity Chantler, mimo ze tqczna liczba kart zgadza sig z liczbg
podang w instrukcji.

O: W oryginalnie zapakowanej grze karta Lita Chantler
(numer 117) powinna znajdowaé sie na koncu talii kart
graczy (po kartach ostabienia).

P: Czy otrzymujgc obrazenia, moge je podzieli¢c pomiedzy
badacza i jego sprzymierzetica?

O: Tak, jesli badacz posiada karte atutu posiadajaca ceche
Sprzymierzeniec o okre$lonej warto$ci wytrzymatos$ci
i poczytalnoéci, to mozna tej karcie przydzieli¢ czes§¢
obrazen/punktéw przerazenia, jednak nie wiecej, niz
wynosi warto$¢ wytrzymaloscii poczytalnosci tej karty.

P: Czy tekst ,Na kazdy test umiejetnosci mozna przeznaczyc
maksymalnie 1 takq karte” odnosi si¢ do konkretnego wzoru
karty czy do dowolnej karty z takim samym obostrzeniem?

O: Ta formula odnosi sie do konkretnego wzoru. Oznacza
to, ze jesli podczas danego tekstu umiejetnosci zostala juz
zagrana karta Percepja, to nie mozna dogra¢ drugiej karty
Percepcja.

P: Podczas Fazy utrzymania gracze otrzymujq 1 zaséb
oraz dobierajq 1 karte. Czy jesli dobratem karte ostabienia
,Paranoja’, ktéra kaze mi odrzucié wszystkie posiadane
zasoby, to musze odrzucic¢ rowniez zaséb dobrany podczas tej
Fazy utrzymania?

Nie. W Fazie utrzymania gracz najpierw dobiera karte,
a nastepnie dobiera zaséb. W opisanej powyzej sytuacji
gracz najpierw dobierze karte oslabienia (i odrzuci zasoby,
ktore obecnie posiada), a dopiero potem otrzyma 1 nowy
zasob.




